

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</i></p> <p>KERJA-KERJA MENGECAT</p> <p>Luar Bangunan</p> <p>Dinding</p>				
A	Kerja-kerja mengikis cat kapur lama, distemper lama dan sebagainya dari permukaan yang dilepa, basuh dan membaiki semua yang retak dan permukaan lain yang cacat seperti yang diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa (P.P) atau wakil P.P.	M2	2,500		
B	Kerja-kerja menyediakan permukaan dan menyapu satu (1) lapis cat berasas simen pada permukaan berlepa (<i>undercoat</i>) seperti diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	2,500		
C	Kerja-kerja menyediakan permukaan dan menyapu dua (2) lapis cat rintangan cuaca (<i>wheathershield</i>) pada permukaan berlepa seperti diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	2,500		
	Besi				
D	Kerja-kerja mengikis cat-cat lama dari besi gelugur (<i>corrugated</i>) dan membersihkan karat-karat di besi seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P. atau wakil P.P.	M2	1,000		
E	Kerja-kerja menyediakan permukaan dan menyapu satu (1) lapis cat kilat berasas damar alkayd sintetik A1, A2 pada permukaan logam(<i>undercoat</i>) seperti diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	1,000		
F	Kerja-kerja menyediakan permukaan dan menyapu dua (2) lapis cat kilat berasas damar alkayd sintetik A1, A2 pada permukaan logam seperti diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	1,000		
	Dalam Bangunan				
	Dinding				
G	Kerja-kerja mengikis cat kapur lama, distemper lama dan sebagainya dari permukaan yang dilepa, basuh dan membaiki semua yang retak dan permukaan lain yang cacat seperti yang diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	4,600		
H	Kerja-kerja menyediakan permukaan dan menyapu satu (1) lapis cat berasas simen pada permukaan berlepa (<i>undercoat</i>) seperti diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	4,600		
J	Kerja-kerja menyediakan permukaan dan menyapu dua (2) lapis cat emulsi pada permukaan berlepa seperti diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	4,600		
JUMLAH DIBAWA RINGKASAN SEBUT HARGA :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</i></p> <p>KERJA-KERJA MENAIKTARAF</p> <p>Kerja-kerja Table Top</p>				
A	<p>Kerja-kerja memotong, memecah dan membersihkan segala ubinan dan skrid dan ratakan semula serta adakan jalur potongan untuk menerima yang baru dipermukaan konkrit seperti diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><i>** pengiraan untuk pemecahan jubin tidak akan dikira berasingan jika skrid perlu dipecahkan.</i></p>	M2	730		
B	<p>Kerja-kerja menurap simen dan pasir (1:3) atau skrid dilepa licin untuk menerima jubin lantai 25mm tebal dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	M2	710		
C	<p>Kerja-kerja membekal dan memasang 600mm x 600mm x 8mm jubin homogenous (<i>anti-slip homogenous tiles</i>) dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	M2	710		
D	<p>Kerja-kerja membekal dan memasang paip bekalan air jeis PVC kelas 'E' yang dipasang pada dinding atau ruang bumbung termasuk kupling lurus (<i>straight coupling</i>) - 25mm diameter dalam (untuk saluran air keluar) serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	M	17		
	<p>Kerja-kerja Sinki</p>				
E	<p>Kerja-kerja memotong, memecah dan membersihkan segala ubinan dan skrid dan ratakan semula serta adakan jalur potongan untuk menerima yang baru dipermukaan konkrit seperti diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><i>** pengiraan untuk pemecahan jubin tidak akan dikira berasingan jika skrid perlu dipecahkan.</i></p>	M2	1,230		
F	<p>Kerja-kerja menurap simen dan pasir (1:3) atau skrid dilepa licin untuk menerima jubin lantai 25mm tebal dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	M2	1,230		
G	<p>Kerja-kerja membekal dan memasang 600mm x 600mm x 8mm jubin homogenous (<i>anti-slip homogenous tiles</i>) dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	M2	1,230		
H	<p>Kerja-kerja membekal dan memasang sinki mangkuk tunggal dari keluli tahan karat dengan satu bidang saluran dan kelengkapan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	Nos	82		
J	<p>Kerja-kerja membekal dan memasang perangkap jenis botol dari jenis PVC dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	Nos	82		
K	<p>Kerja-kerja membekal dan memasang 12mm diameter kepala paip injap berbibir (<i>bip tap</i>) bersadur kromium mengikut BS 1010 dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	Nos	82		
JUMLAH DIBAWA KE BELAKANG :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	JUMLAH DIBAWA DARI HADAPAN :				
	<i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</i>				
	Kerja-kerja Tembok Dinding				
A	Kerja-kerja memotong, memecah dan membersihkan segala ubinan dan skrid dan ratakan semula serta adakan jalur potongan untuk menerima yang baru dipermukaan konkrit seperti diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P. <i>** pengiraan untuk pemecahan jubin tidak akan dikira berasingan jika skrid perlu dipecahkan.</i>	M2	660		
B	Kerja-kerja menurap simen dan pasir (1:3) atau skrid dilepa licin untuk menerima jubin lantai 25mm tebal dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	660		
C	Kerja-kerja membekal dan memasang 600mm x 300mm x 8mm non slip homogenous <i>tile</i> seperti diarahkan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	660		
	Kerja-kerja Longkang				
D	Kerja-kerja membuka serta membuang longkang lama 150mm separuh bulatan jenis tembikar berglis serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M	400		
E	Kerja-kerja membekal dan memasang 225mm diameter longkang separuh bulat jenis tembikar bergilap termasuk kerja-kerja penggalian serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M	400		
F	Kerja-kerja melepa permukaan longkang konkrit dengan 12mm tebal simen dan pasir (1:3) dilepa licin termasuk memecah jika perlu serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	400		
G	Kerja-kerja membekal dan memasang baru besi penutup longkang (<i>M.S Drain Cover</i>) dari besi keluli keras 18mm m.s.r yang dikimpal di atas rangka besi 38mm x 38mm x 3mm <i>mild steel angle iron</i> untuk penutup longkang yang bersaiz 300mm x 600mm termasuk kerja mengecat dan memasang enggsel pada longkang serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	120		
H	Kerja-kerja membekal dan memasang perangkap lantai (<i>floor trap</i>) dari jenis keluli tahan karat serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	Nos	85		
J	Kerja-kerja membekal dan memasang <i>grease trap</i> serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	Nos	4		
JUMLAH DIBAWA RINGKASAN SEBUT HARGA :					

KERJA-KERJA NAIKTARAF PASAR MODEN SS 15, SUBANG JAYA SERTA LAIN-LAIN KERJA YANG BERKAITAN, UNTUK MAJLIS BANDARAYA SUBANG JAYA.

Dokumen Meja Terkawal

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
A	KERJA-KERJA AKHIRAN DAN PEMBERSIHAN TAPAK Kerja-kerja pembersihan tapak serta membuang sisa bahan binaan dan lain-lain berkaitan ke tempat pembuangan yang dibenarkan serta membaiki semula laluan masuk yang rosak serta lain-lain kerja yang perlu selepas siap kerja di tapak.	Borong	-		
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA :					